
1 
 

 
 

Děkuji 
 
Děkuji všem, kteří se 9. ledna zasloužili o pěkné sobotní 
odpoledne, kdy se již po patnácté po naší vesnici rozezněla 
koleda „My tři králové jdeme k vám“. Vy jste nám otevřeli své 
domovy i srdce a my vám na oplátku popřáli do nového roku 
hodně štěstí, zdraví a Božího požehnání. Tak se nám všem 
podařila dobrá věc. My jsme vás potěšili malými dárečky a vy 
jste svou štědrostí potěšili všechny ty, kteří to potřebují. 
V Neplachovicích koledovalo osm skupinek a jedna v místní části 
Zadky. Děkuji dětem, že přišli, rodičům, že je vypravili, 
a vedoucím skupinek, že se o ně starali. A také všem, kteří 
pomáhali vyrobit dárečky. Závěr našeho koledování byl 
odměněn teplým čajem a stovkou koláčů od paní Jarmily 
Staníčkové, po kterých se jen zaprášilo. Do charitní pokladničky 
jste přispěli v Neplachovicích částkou 28 625,- Kč a v části Zadky 
3 790,- Kč.  
Koledníci děkují obecnímu úřadu za zhotovení fotografií 
z koledování. 
Děkuji a všem přeji moudrý rok 2016. 
 
                                                                                            Jana Čechová 
 

OÚ Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice 
úřední hodiny: Po, St 7:00 – 11:300   12:00 – 17:00 
tel.: 553 662 221 
e-mail: podatelna@neplachovice.cz 
http: //www.neplachovice.cz 
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20. schůze rady obce konaná dne konaná dne 14. 12. 2015 
 
Rada obce na svém zasedání schválila smlouvu o poskytnutí finančního daru na akci „Kup 
si svou cihlu“ firmou ROSIS s. r. o. ve výši 15.000,- Kč; smlouvu o poskytnutí finančního 
daru na akci „Kup si svou cihlu“ firmou Pavel Lhotský ve výši 5.000,- Kč; kupní smlouvu 
mezi obcí Neplachovice a Městysem Litultovice na nákup přileb a svítilen pro JSDHO 
Neplachovice ve výši 7.000,- Kč; smlouvu o poskytnutí dotace podle § 10a zák. 250/2000 
Sb. pro SDH Zadky ve výši 10.000,- Kč; smlouvu o poskytnutí dotace podle § 10a zák. 
250/2000 Sb. pro Slezský venkov ve výši 5.000,- Kč; zveřejnění záměru o bezúplatném 
převodu pozemku p. č. 831/1 o výměře 9473 m2 v k. ú. Neplachovice; smlouvu 
o pronájmu části zpevněné plochy p. č. 590/6 o výměře 600 m2 za částku 51,- Kč/m2/rok  
od 1. 1. 2016; rozpočtové opatření č. 10/2015; podání žádosti o dotaci z PRV MSK 2016 
na komunikaci a chodník na ul. Krátké; podání žádosti o dotaci z Programu na podporu 
projektové dokumentace 2016 na budovu OÚ; dodatek č. 1 smlouvy o dílo č. 092015/01 
mezi obcí Neplachovice a firmou Tomáš Straub s. r. o. na akci „Realizace úspor energie 
v pavilonu C, D, E ZŠ Neplachovice“. Dále rada obce vzala na vědomí přípravu 10. zasedání 
ZO dne 30. 12. 2015 v 10.00 hodin;  řešení pozemkových vztahů na rozhraní katastrálních 
území Neplachovice a Jamnice v místní části Zadky. Rada obce uložila finančnímu výboru 
zpracovat směrnici pro poskytování finančních prostředků spolkům a organizacím. 
 
 

21. schůze rady obce konaná dne konaná dne 11. 1. 2016 
 

Rada obce na svém zasedání schválila smlouvu č. 897/2016 o poskytnutí finančních 
prostředků z rozpočtu SFDI na r. 2016; plánovací smlouvu mezi obcí ve věci realizace 
vodovodního řádu a vodovodní přípojky na pozemku p. č. 888 a 932; smlouvu 
o zabezpečení provozu vodního díla vakového jezu na Heraltickém potoce v ř. km 0,900 
mezi obcí a Povodí Odry, státní podnik; smlouvu o dílo č. 1/2016 mezi obcí a SPŠS Opava 
– tisk panelů – návrh areálu v Neplachovicích; vyřazení pohledávek z podrozvahy ve výši 
7.500,- Kč a vyřazení pohledávky přestupkového řízení z r. 2012 ve výši 2.000,- Kč za 
zemřelé k 31. 12. 2015; zveřejnění záměru o pronájem garáže u č. p. 39 podání nabídek 
obálkovou metodou, nejnižší nabídková cena je 30,- Kč/m2/měsíc. Rada obce vzala na 
vědomí přípravu společného jednání zastupitelstev obcí Brumovice, Holasovice, 
Neplachovice v ZŠ v Neplachovicích; informace o jednání ve věci přeshraniční spolupráce 
– příprava žádostí o dotace. 
 
 
 
 
 
Redakční rada: 
Sylva Dufková, Markéta Tyllová, Mgr. Blažena Wertichová. Vydala obec Neplachovice, Na Návsi 16, 747 74 Neplachovice, tel.: 553 662 221  
e-mail: podatelna@neplachovice.cz, web: http://www.neplachovice.cz 
Příští uzávěrka zpravodaje bude: 19. 2. 2016  

http://www.neplachovice.cz/
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10. zasedání zastupitelstva obce konané dne 30. 12. 2015 

 
Zastupitelstvo obce na svém zasedání schválilo: darovací smlouvu č. DS-OP-210-15-Vym, 
čerpání rozpočtu za období 1-12/2015 v předloženém znění, rozpočtové opatření 
č. 11/2015, rozpočtové provizorium 1-3/2016 v novém předloženém znění. Dále 
zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočet na rok 2016 a rozpočtový výhled na rok 
2017-2018 Mikroregionu Opavsko severozápad. 
 

Ztráty a nálezy:  
V Neplachovicích u mostu (u Kleinů) byly nalezeny 3 páry zimních rukavic, které jsou 
dočasně uschovány u pana Petra Doležela, Na Hrázi 64. 
 

V měsíci lednu oslavil své významné životní jubileum: 
 
Tyll František – 75 let 
 
Oslavenci srdečně blahopřejeme a přejeme mu do dalších let hodně zdraví, štěstí  
a rodinné pohody. 
 
 
 

Informace pro koledníky tříkrálové sbírky a doprovod 
 

Bruslení na zimním stadionu v Opavě bude v pondělí 15. února od 11.00 do 12.30 
hodin. Vstupenkou je keramická placka. Sraz pod lípou v 9.30 hodin, pojedeme vlakem. 

Doprovod zajištěn. 
 

 
 
 

Neplachovická třicítka 
V sobotu 13. února se uskuteční střelecké závody „Neplachovická třicítka“ v tělocvičně 

Základní školy Neplachovice, zahájení závodu v 9.00 hodin. 
 
 
 
 

Florbalový turnaj 
V sobotu 20. února se uskuteční v tělocvičně Základní školy v Neplachovicích  

florbalový turnaj. Pořádá TJ Sokol Neplachovice. 
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Dětský silvestr 

 

Klub rodičů a přátel 
Mateřské školy 
Neplachovice připravil pro 
děti i dospělé pyžamový 
silvestr. Od půl páté 
odpoledne bylo pro děti 
připraveno odpoledne plné 
her, soutěží a zábavy. Pro 
všechny, kteří se akce 
zúčastnili v pyžamu, byl 
připraven welcome drink. 
Jako každoročně mohly děti 
soutěžit v různých 
disciplínách. Mohly si 
vyzkoušet jízdu na osvětlené posteli, věšení prádla a jeho následné ukládání, převlékání 
polštářů a přikrývek. Bojovnější povahy si zařádily v polštářové válce. Sladká odměna 
čekala na každého soutěžícího. Celou akci moderoval a k poslechu hrál DJ Holub. 
Pyžamovou diskotéku ukončily v 18.00 hodin až kostelní zvony, jež signalizovaly zahájení 
tradičního ohňostroje. Ten sponzoroval stejně jako v předchozích letech obecní úřad 
Neplachovice. Všichni si vychutnali pohodovou atmosféru posledního dne v roce 2015. 
K zahřátí přispíval i připravený čaj pro děti nebo svařák pro dospělé.  
                                                                                                                                         Darina Volná 
 
 
 
 
 

Oznámení o provádění pravidelných odečtů vodoměrů 
 

Na základě smlouvy uzavřené mezi naší společností Ovod, spol. s r. o. a společností 
Severomoravské vodovody a kanalizace Ostrava a. s., dodavatelem vody z vodovodu  
do vaší obce, dovolujeme si Vám tímto oznámit, že 

v termínu od 9. 2. 2016 – 12. 2. 2016 v Neplachovicích     
budou  prováděny pravidelné opisy vodoměrů pracovníkem Ovod, spol. s r. o. panem 
Hrbáčem Hynkem. Vzhledem k novému typu  odečítacího zařízení Motorola žádáme 
všechny odběratele o maxilmální vstřícnost při zpřístupnění měřidel a umožnění 
provedení fyzického odečtu na místě. Děkujeme za pochopení. 
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Vážení občané, 
každý, kdo prochází naší obcí ve večerních hodinách, musí být znepokojen znečištěným 
ovzduším, přičemž velkou mírou se na něm podílí sektor lokálního vytápění domácností.  
Toto znečišťování ovzduší v naší obci se v posledních letech stává závažným problémem. 
Stížnosti občanů na tento nešvar řešíme po celé topné období. Není to jen o tom, čím 
topíme, jak topíme, ale také to má neblahý dopad na naše zdraví a v neposlední řadě i na 
mezilidské a sousedské vztahy. 
Od roku 2022 nebude podle platného zákona o ovzduší v ČR možné provozovat 
v domácnostech staré neekologické kotle 1. a 2. emisní třídy. Už od roku 2014 smí být na 
český trh uváděny jen kotle 3. emisní třídy a vyšší, od roku 2018 to budou jen kotle 
4. emisní třídy a vyšší. Zároveň je v připomínkovém řízení novela zákona o ochraně 
ovzduší, která zavádí možnost kontroly provozu kotlů přímo v domácnostech.  
Z Operačního programu Životního prostředí můžete získat kotlíkovou dotaci na výměnu 
kotlů na pevná paliva. Na internetu, ale i v tisku je spousta nabídek firem, které nabízejí 
pomoc při vyřizování kotlíkových dotací. Je jen na nás občanech, jak se k tomuto 
problému postavíme. 
 
Odpady 
V minulém roce jsem vám slíbil ekonomické vyhodnocení svozu odpadu. V následující 
tabulce vidíte, co nás stála likvidace některých odpadů. Tříděným odpadům se budeme 
věnovat příště. 
Odpady za rok 

2015 svoz 
množství 

v kg uložení/Kč doprava/Kč 
celkem 

zaplaceno 

nebezpečný 2 x 213 2 655 4 846 7 501 

velkoobjemový 1 x 2 040 2 709 859 3 568 
hřbitov 1 x 14 760 * 4 816 4 816 

zámek-
bioodpad 1 x neváženo ** 6 183 6 183 

občané-
bioodpad 16 x 24 260 19 738 9 731 29 469 

          51 537 
*uložení odpadu platí obec Holasovice 
**bioodpad z kompostu v zámku byl rozmeten 
 
Všechny uvedené náklady v tabulce hradila obec ze svého rozpočtu. 
 

Nové termíny odběru bioodpadu: 
2. dubna, 16. dubna, 30. dubna, 14. května, 28. května, 11. června, 
25. června, 9. července. 
                                                                                                                
                                                                                                                   Dehner Jiří, místostarosta 
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Strategický plán 
Vážení občané, 
právě před rokem jsme vás informovali o tom, že bude potřeba zpracovat Strategický 
plán rozvoje obce pro budoucí období. Dne 4. 3. 2015 byla zastupitelstvem obce 
pověřena pracovní skupina pod vedením místostarosty k tvorbě tohoto dokumentu. 
V průběhu roku byl odveden touto skupinou velký kus práce. Nejprve se zpracovávaly 
důležité dotazníky pro jednotlivé skupiny obyvatel. Abychom dosáhli co největšího vzorku 
vašich názorů, vymysleli jsme v okolí velmi nezvyklý způsob. Dobrovolníci, kteří nám 
pomáhali roznášet dotazníky, předali každému, kdo dotazník vyplnil a odevzdal, jeden 
výherní los. Hodnotné ceny jsme pak losovali přímo v rámci zahájení zámecké sezony 
v červnu 2015. Přes prázdniny se zpracovávaly vaše odpovědi do tabulek a grafů. 
Odevzdaných dotazníků ve všech skupinách bylo celkem 696 ks, to je opravdu skvělý 
výsledek, ale zpracování samozřejmě zabralo spoustu času. Nyní již máme všechny 
výsledky zpracovány do přehledných grafů a tabulek. Text i přes snahu zpracovat co 
nejjednodušší dokument nakonec obsahuje 62 stran plus přílohy ve formě grafů. Tento 
text bude nyní předán zastupitelstvu a na nejbližší schůzi by měl být schválen. Dokument 
by měl být zpracován pro léta 2016 – 2025. Vzhledem k tomu, že jsme se snažili zde 
umístit všechny akce a aktivity, nedá se vyloučit vzhledem k finanční náročnosti 
některých projektů, že plán bude aktuální i na více let. Každým rokem proběhne 
aktualizace toho, co bylo uděláno. Věřím, že jsme tímto krokem zpracovali velmi důležitý 
dokument pro dlouhé období, tak abychom my i případní naši nástupci věděli, kam 
směřovat. Po schválení bude zveřejněn dokument na webových stránkách obce. Bude 
zpracováno pár výtisků, které budou pro zájemce k zapůjčení na obecním úřadě. V dalších 
číslech zpravodaje budeme zveřejňovat vaše názory a náměty, které jste v dotaznících 
uváděli, a k nim budeme dávat krátké komentáře. Nyní bych touto cestou ráda 
poděkovala všem zúčastněným na tomto projektu, to je hlavně skupině ve složení Jiří 
Dehner, Markéta Tyllová, Sandra Plačková, Lenka Matýsková, Jiří Richta a hlavně Darině 
Volné, která nám pomáhala s tímto dokumentem jako hlavní a nejdůležitější vůdčí 
postava, coby kvalifikovaný zpracovatel. Dále pak patří díky i dobrovolníkům, kteří vám 
dotazníky roznášeli, tj. Barbaře Gebauer, Martě Staníčkové, Pavlu Tyllovi, Evě Chudybové, 
Nikol Tesařové. A samozřejmě patří dík i vám všem, kteří jste dotazníky vyplnili. Věříme, 
že se nám bude dařit lépe naplňovat vaše přání. Samozřejmě tímto neskončila doba 
dotazníků. Určitě se u jednotlivých problémů budeme snažit vést diskusi, a to i formou 
různých šetření. 
Vaše názory a náměty v oblasti životního prostředí  - odpady a třídění odpadu: 

 Málo kontejnerů na zahradní odpad, chybí kontejner na plechovky, odvoz  
           nadměrného odpadu od domů (viz. fungování v obci Brumovice). 

 Chybí kontejnery na drobný elektroodpad a železný odpad. 

 Nutno dát k dispozici více kontejnerů na papír. 

 Malá kapacita odkládacích míst pro plast, sklo, papír – místa, kde stojí kontejnery  
           jsou často znečištěná, lidé špatně třídí odpady. Nutno apelovat na občany, aby     
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           zlepšili své návyky. 

 Přistavit více kontejnerů na velkoobjemový odpad. 

 Častější odvoz odpadů, které nepatří do popelnice, tj. elektro, suť atd. 

 Lidé nesprávně využívají kontejnery, které jsou určené pro daný druh odpadu. 

 Třídění odpadů – na obci by mohly být k dispozici igelitové pytle, jak to chodí   
            v jiných obcích. 
Toto jsou vaše náměty a připomínky, týkají se převážně třídění odpadu. K tomuto chci 
zdůraznit, že veškerý odvoz odpadu mimo vaše popelnice hradí obec ze svého rozpočtu. 
Není to tedy zadarmo, ale na úkor jiných věcí. Existují dva druhy poplatků za odvoz 
odpadu. Převážná část obcí a měst využívá takzvaný poplatek na hlavu, kdy každý občan 
zaplatí za rok částku od 300 do cca 500 Kč, jak určí jeho obec. Naše obec má jiný typ 
poplatku, kdy si občan platí za vyvezenou popelnici, ostatní odpady se hradí z rozpočtu 
obce. I přesto někteří občané vůbec popelnici nevlastní a nevyvážejí, zřejmě dokážou 
zcela dokonale vytřídit všechen odpad! 
 V každé obci a každém městě se hledá nejvhodnější systém, co se týká množství 
kontejnerů na tříděný odpad. I my se snažíme najít vhodnou lokalitu pro další sběrné 
místo, bohužel nikdo z občanů by nechtěl mít před svým domem nepořádek, který dělají 
jiní občané špatným ukládáním a tříděním odpadu. Možnost řešit sběr systémem pytlů 
jako v jiných obcích zatím zvažujeme. Tento sběr probíhá tak jednou za dva týdny od 
domů občanů. V tento svozový den jsou pak pytle vystaveny do odvozu svozovou firmou 
vandalům, zlobivým dětem či povětrnostním vlivům a pohled na obec, kde se válejí pytle, 
není pro procházející nijak valný.  
Na občany apelujeme neustále ve zpravodaji, bohužel, kdo nechce, tak netřídí nebo třídí 
nesprávně nebo dělá nepořádek u kontejnerů. V rámci sběru zahradního odpadu se již 
udělalo mnoho. V rámci dotace byly nakoupeny kompostéry a rozdány do domovů, 
v loňském roce se zavedl sběr tohoto odpadu ve čtrnáctidenním intervalu (viz 
vyhodnocení). Odkládání plechovek a železného odpadu je možné v rámci sběru 
zahradního odpadu v areálu dílen, kde máme připraveny kontejnery na tento odpad. 
Nebezpečný odpad se odváží podle zákona dvakrát ročně a ne vždy je dostatečně využita 
kapacita, někdy se odváží jenom pár kilo odpadu a musíme zaplatit dopravu a likvidaci. Co 
se týká elektroodpadu, je možné využít sběrného dvoru v Opavě-Jaktaři, nejlepší možnost 
je však dohodnout se s našimi hasiči, kteří pořádají pravidelný sběr těchto spotřebičů. 
Problém velkoobjemového odpadu a suti je nám znám. Pokud však má někdo suť, tak by 
si měl zajistit odvoz na skládku sám, obec není povinná toto řešit, rovněž velkoobjemový 
odpad, ten občas sbíráme jenom jako službu občanům.  
Je potřeba zvážit, co je a co není potřeba, ale hlavně, kdo to bude platit. Každý občan by 
si měl uvědomit, že odpad, který vyprodukuje, by měl řádně vytřídit a uložit tam, kam 
patří. Obec se snaží být nápomocna, ale není tady od toho, aby řešila vše. Určitě se 
v rámci komise životního prostředí budeme dále věnovat systému sběru a třídění odpadu 
a určitě budete i vy, občané, přizváni ke spolupráci formou dotazníků a jiných šetření. 
Vyúčtování odpadového hospodářství za rok 2015 bude v příštím čísle zpravodaje. 
Pokračování příště         Dana Schreierová 
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Kino Holasovice – hrajeme v únoru 
 
 
3. 2. 2016  Železná srdce, válečný, akční ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 15 let, mluveno česky 

  
 
10. 2. 2016  Návrat blbýho a blbějšího, komedie USA 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky 

 
      

17. 2. 2016  Velká šestka, animovaný USA 
18.00 hodin  mládeži přístupný, mluveno česky 

  
 
24. 2. 2016  Fair Play, drama ČR 
18.00 hodin  mládeži přístupný od 12 let, mluveno česky 
 
 
 
 
 

Akce v měsíci únoru v okolních obcích: 
 
 
5. 2. 2016 – Ples zahrádkářů, hasičská zbrojnice Holasovice 
6. 2. 2016 – Pochování basy, chovatelské středisko Holasovice 
7. 2. 2016 – Maškarní karneval pro děti, hasičská zbrojnice Holasovice, pořádá Sdružení 
rodičů při MŠ Holasovice 
13. 2. 2016 – Maškarní karneval pro děti, hasičská zbrojnice Holasovice, pořádá Sdružení 
rodičů při MŠ Loděnice 
13. 2. 2016 – Valentýnská zábava, hasičská zbrojnice Holasovice, pořádá Sdružení rodičů 
při MŠ Loděnice 
20. 2. 2016 – Maškarní karneval pro děti, škola Kamenec, pořádá SDH Kamenec 
20. 2. 2016 – Hasičský ples, škola Kamenec, pořádá SDH Kamenec 
27. 2. 2016 – Výroční valná hromada IX. okrsku 
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My jsme sbor, my jsme sbor 
                                                     dobrovolných hasičů 

 
 

P o z v á n í 
na tradiční hasičský bál v sobotu 6. února 2016 

Zahájen bude ve 20.00 hodin 
na sále hospody „U Lípy“ v Neplachovicích 

 
Můžete se těšit na:   

- překvapení pro prvních 120 návštěvníků                                         - hudbu pana Baďury                                       

- zábavné vystoupení  hasičů                                                              - veselou společnost                 

- okrášlení                                                                                           - tombolu     
 
 

 
Předprodej vstupenek s místenkou (80,- Kč) bude v pondělí 1. 2. a ve středu 3. 2. u paní 

Jany Čechové, Hlavní ulice č. 103, Neplachovice, v době od 15 do 19 hodin. 
Za přízeň a poskytnuté dary předem děkujeme – Hasiči z Neplachovic 

 
 
 
 

 
 
Něco z přírody 
 
V prvém týdnu letošního roku mne upoutal velký křik havranů (vran) na lípách u kostela 
a u lávky přes Herličku. Bylo jich hodně. Uvažoval jsem, co je k nám přivedlo. Po prohlídce 
okolí jsem zjistil, že pod stromy se nacházelo velké množství vlašských ořechů i slupek po 
nich. Tito ptáci si ořechy museli odněkud přinést, aby si udělali u nás svačinu. Ale jak je 
může pták sedící na větvi vyloupat? A tak se to některým podařilo, ale velká část ořechů 
ležela pod stromy. Kdo by neviděl ptáky, mohl si myslet, že to byly veverky. Těch by ale 
muselo být hodně. Naskýtá se otázka, odkud ořechy pocházely. Když jsem to vyprávěl 
dětem u tříkrálové sbírky, tak jedna holčička řekla, že si jeden vylouskala. 
Ještě nikdy jsem něco podobného neviděl. 
                                                                                                                                                  Jiří Čech 
 

http://images.google.com/imgres?q=tane%C4%8Dn%C3%AD+p%C3%A1r+silueta&hl=cs&tbo=d&biw=1680&bih=925&tbm=isch&tbnid=sCH1CiRD1-23hM:&imgrefurl=http://cz.123rf.com/photo_12246930_silueta-tanea-na-pa-r-v-pozada-latinskoamericka-ch-motiva.html&docid=V2MTLKcJD7ft8M&imgurl=http://us.cdn3.123rf.com/168nwm/kistochka/kistochka1109/kistochka110900003/10710269-siluety-da-ta-tana-a-pa-r-ve-vea-erna-ch-a-atech-na-ba-la-m-pozada.jpg&w=168&h=158&ei=WOAEUaS-JOTY0QWG2IDwBg&zoom=1&iact=hc&vpx=375&vpy=458&dur=2468&hovh=126&hovw=134&tx=89&ty=69&sig=109604931474625864345&page=1&tbnh=123&tbnw=131&start=0&ndsp=54&ved=1t:429,r:24,s:0,i:156
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Hasiči hodnotili 
 
V neděli 17. ledna se 
uskutečnila výroční valná 
hromada Sboru 
dobrovolných hasičů 
v Neplachovicích. Naše 
pozvání přijali a dostavili se: 
za obec Neplachovice 
místostarosta Jiří Dehner, 
ředitel ZD Hraničář Loděnice 
ing. Břetislav Hrbáč, za 
IX. okrsek Pavel Polanský 
a hosté z SDH Držkovice, 
Vávrovice, Holasovice, 
Loděnice, Zadky 
a Brumovice. Dostavili se i naši hosté z Polských Wiechowic. I letos jsme na zahájení 
zazpívali naši národní hymnu a zhlédli kulturní vystoupení mladých hasičů. Účastníci 
vyslechli zprávy z bohaté 
činnosti, které přednesli 
starosta Jiří Čech, velitel 
JSDHO Jan Malý, za soutěžní 
družstvo ing. Jiří Čech 
a revizní zprávu ing. Milan 
Maške. Následovaly pozdravy 
hostů a diskuze. Bylo přijato 
usnesení s plánem činnosti. 
Při občerstvení probíhala 
družná debata. Jen nás 
mohlo být více. 
                                                                                                                         
Jiří Čech, starosta SDH 
 
 
Naše nejbližší činnost: 
Uzlovací štafeta – 30. ledna v tělocvičně ZŠ, ples 6. února a výroční valná hromada 
IX. okrsku Pavla Křížkovského v Loděnici 27. února. 
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Rekonstrukce střechy kostela 
 
Ve středu 20. ledna byla 
zahájena rekonstrukce střechy 
kostela. Prováděcí firma H & B 
delta, s. r. o., která byla vybrána 
v soutěži, započala stavět lešení. 
Podle smlouvy o dílo 
s uvedenou firmou bude 
rekonstrukce stát 2,070.151 Kč. 
Dle dohody z roku 2015, kdy do 
jednání vstoupily i obec 
Holasovice a Neplachovice, 
bude celou stavbu financovat 
Ostravsko-opavská diecéze, po 
dokončení stavby bude částka rozpočtena dle dohody, kdy část bude zaplacena  
Řimskokatolickou farností Neplachovice z ušetřených peněz a ostatní náklady budou 
rozpočteny mezi diecézi a obě obce, které se zavázaly přispět každá částkou v maximální 
výši 500 tis. Kč. Vzhledem k projektům, které má obec Neplachovice rozpracovány 
a k financování úvěrů byla uskutečněna dohoda, že obec Neplachovice svou část zaplatí 
ve dvou splátkách, a to v roce 2016 a 2017. 
Prosíme občany, kteří v době rekonstrukce budou chodit na hřbitov, aby dbali své 
bezpečnosti a nezdržovali se zbytečně v bezprostřední blízkosti kostela. 
                                                                                                                                Dana Schreierová 
 
Žádáme řidiče osobních automobilů, aby po dobu opravy střechy kostela nepoužívali 
parkoviště u fary. 
                                                                                                                                            Farní výbor 

Čertů se nebáli 
 
Středeční odpoledne nebylo vůbec strašidelné. Ba naopak. Ve středu 6. 1. 2016 jsme se 
vypravili s některými čertíky a čerticemi z naší školy do hasičské zbrojnice, kde už na nás 
čekali… Setkání důchodců z Neplachovic bylo tady. Paní Čechová nás za všechny 
důchodce z Neplachovic srdečně přivítala a pak už to bylo na nás. Zazpívali jsme písničky 
čertovské, ale i zimní. A protože jsme po čertech vzdělaní, zazněly songy v angličtině, 
francouzštině i v ruštině. Zarecitovali jsme o tom, jak se v naší škole všichni máme a kolik 
kroužků navštěvovat stíháme. A nechyběl ani tanec. Publikum jsme roztleskali. A co víc si 
přát? Všechny ještě čekala sladká odměna – a na oplátku se každý čertík představil 
a vypověděl, odkud vlastně je. To vám bylo v sále ticho! 
A i když venku mrzlo, až praštělo, při cestě domů nám bylo dobře. Hřálo nás u srdce, že 
jsme babičkám a dědečkům udělali alespoň malou radost. 
                                                                                                                         Mgr. Hana Grigorová 
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Průběh zápisu do 1. třídy 
 

19. ledna 2016 jsme v naší 
škole přivítali budoucí 
prvňáčky. V doprovodu svých 
rodičů, ale i prarodičů, přišlo 
k zápisu 23 dětí. O pohodový 
průběh zápisu se zasloužily 
paní učitelky 1. stupně: 
 Mgr. Dagmar Bumbálková, 
 Mgr. Hana Grigorová, 
 Mgr. Ivana Kořistková, 
 Mgr. Klára Střížová, 
 Mgr. Ludmila Volná a vedoucí 
učitelka mateřské školy Lenka 
Gorčicová, dárečky pro 
budoucí prvňáčky připravily 
paní vychovatelky Marie Černohorská a Zdeňka Bolíková. Za skvělou organizaci zápisu 
patří paním učitelkám a vychovatelkám mé velké poděkování. Pro děti měly paní učitelky 
připraveny aktivity, jejichž zvládnutí přispívá ke zdárnému nástupu do 1. třídy. Děti 
kreslily, počítaly, poznávaly 
barvy a základní geometrické 
tvary, přednesly básničku či 
zazpívaly písničku, zkoušely 
zavázat tkaničku nebo pověděly 
něco zajímavého o sobě. 
Pro budoucí prvňáčky 
připravujeme tzv. „Školičky“. Při 
těchto setkáních děti poznají 
prostředí základní školy, 
prohlédnou si třídy, jídelnu 
i školní družinu, vyzkoušejí si 
také práci v lavicích, seznámí se 
s novými kamarády a poznají 
svou paní učitelku. Na 
posledním setkání rodiče obdrží informace o potřebách a pomůckách pro budoucí 
prvňáčky. Podrobná organizace jednotlivých Školiček bude včas zveřejněna na webu školy 
a v příslušných mateřských školách. 
 
Těšíme se na viděnou! 

PaedDr. Ivana Pavlíková 

http://www.zsneplachovice.cz/prubeh-zapisu-do-1-tridy-rozhodnuti-o-prijeti-k-zakladnimu-vzdelavani-2/
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